
A Föld 
Számomra fontos a Föld hisz ő az életünk forrása. Úgy gondolom jobban kéne rá vigyáznunk 

de a sok gyár nem könnyít a helyzeten. Ennek a vírusnak is van egy jó oldala valahol mint 

mindennek, mert így kicsit tisztul a levegő és kevesebb a szemét. Van egy olyan meglátásom, 

hogy ezt a Föld védekezés képp generálta. Én személy szerint próbálok figyelni a 

környezetem védelmére ahogy tudok. És a mi kezünkben van a Föld „élete” nagyon kéne rá 

vigyázni és megbecsülni, hálának leni, hogy élhetünk. 


